
 

OBEC LOKCA, Trojičné námestie 3/8, 029 51  Lokca 

 
 

Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 9. októbra 2020 

 

 

Prítomní: 

Starosta obce:       Ing. Miroslav Valčičák 

Poslanci OZ:        1. Ing. Miroslav Benian  

                             2. Ing. Juraj Dulík 

                             3. Ing. Peter Florek  

                             4. Dušan Gorčák - ospravedlnený 

                             5. Martin Hurák  

                             6. Patrik Kubolek 

                             7. Bc. Ľuboš Lokaj  

                             8. MUDr. Michal Prádel   

                             9. Ing. Eugen Vajdiar - ospravedlnený 

 

Hlavná kontrolórka obce:  Ing. Anna Jadroňová 

Prednosta OcÚ:                 Ing. Július Dulík  

Pracovníčka obce:             Mgr.Vlasta Jančigová  

Hostia:                               Mgr. Ivan Dudáš   

 

 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Voľba návrhovej komisie  

4. Kontrola plnenia  uznesení 

5. VZN o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce 

6. VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi na území obce  

7. VZN o podrobnostiach vo veciach poplatku prevádzkovateľa malého zdroja znečisťovania  

    ovzdušia na území obce  

8. Smernica o postupe obce pri vybavovaní sťažností adresovaných obci a orgánom obce  

9. Monitorovacia správa o plnení rozpočtu obce k 30.6.2020 

10.Úprava rozpočtu ZŠ s MŠ na rok 2020 

11.Schválenie zmlúv o prenájme priestorov v ZŠ s MŠ  

12.Združenie obci pre rozvoj cestovného ruchu na Orave – schválenie príspevku      

13.Voľba členov rady ZŠ s MŠ Lokca  

14.Úprava poplatku za užívanie Domu smútku  

15.Žiadosti občanov  

16.Rôzne  

17.Diskusia  

18.Záver   

 



 

1. Otvorenie zasadnutia  

Starosta obce, Ing. Miroslav Valčičák privítal prítomných a otvoril riadne zasadnutie 

Obecného zastupiteľstva. Predložil návrh programu. 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

 

Za zapisovateľku určil: Mgr. Vlastu Jančigovú 

Za overovateľov zápisnice zo zasadnutia OZ určil Bc. Ľuboša Lokaja a MUDr. Michala 

Prádela. 

Starosta oboznámil s návrhom programu a následne dal hlasovať.   

Návrh bol prijatý. 

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, Ing. Peter Florek,  Martin 

Hurák, Patrik Kubolek, Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel,  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

3. Voľba návrhovej komisie.  

Starosta navrhol poslancov OZ Ing. Juraja Dulíka a Martina Huráka za členov návrhovej 

komisie. 

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 4 Ing. Peter Florek, Patrik Kubolek, Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal 

Prádel,  

Proti 0  

Zdržal sa 3 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, Martin Hurák, 

 

4. Kontrola plnenia uznesení 

 

     P. starosta informoval, že úlohy z minulého zastupiteľstva vyplynuli pre stavebnú komisiu. 

Úlohy trvajú. 

 

5. VZN o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce 

     P. starosta predložil VZN  o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce. 

Všetky VZN boli doručené poslancom. Ing. Miroslav Benian sa spýtal dokedy sa podávajú 

podľa terajšieho VZN žiadosti na dotáciu. P. starosta odpovedal, že do konca októbra 

predchádzajúceho roku. Žiadne návrhy viac na doplnenie neboli.  

 

Uznesenie č. 94/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje VZN č.6/2020 o podmienkach poskytovania dotácií 

z rozpočtu obce. 

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 6 Ing. Juraj Dulík, Ing. Peter Florek,  Martin Hurák, Patrik Kubolek, Bc. 

Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel  

Proti 0  

Zdržal sa 1 Ing. Miroslav Benian 



6. VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi na území obce  

     P. starosta  predložil VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi na území obce  

Informoval, že  sa tu doplnil  § 19, ktorý rieši zber pneumatík v obci.   

 

Uznesenie č. 95/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje VZN č.7/2020 o nakladaní s komunálnymi odpadmi na 

území obce 

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, Ing. Peter Florek,  Martin 

Hurák, Patrik Kubolek, Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

7. VZN o podrobnostiach vo veciach poplatku prevádzkovateľa malého zdroja 

znečisťovania ovzdušia na území obce  
     P. starosta predložil  VZN o podrobnostiach vo veciach poplatku prevádzkovateľa malého 

zdroja znečisťovania ovzdušia na území obce.  

 

Uznesenie č. 96/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje VZN č.8/2020 o  podrobnostiach vo veciach poplatku 

prevádzkovateľa malého zdroja znečisťovania ovzdušia na území obce  

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, Ing. Peter Florek,  Martin 

Hurák, Patrik Kubolek, Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

8. Smernica o postupe obce pri vybavovaní sťažností adresovaných obci a orgánom obce  

    P. starosta predložil Smernicu o postupe obce pri vybavovaní sťažností adresovaných obci 

a orgánom obce. K tomuto sa vyjadrila hlavná kontrolórka obce Ing. Anna Jadroňová, ktorá 

doplnila v čl. 6  bod  5 tak, že hlavný kontrolór neprešetruje ani nevybavuje sťažnosti, len 

vykonáva kontrolu vybavenia sťažnosti. Iné pripomienky neboli.  

 

Uznesenie č. 97/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Smernicu o postupe obce pri vybavovaní sťažností 

adresovaných obci a orgánom obce  

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 6 Ing. Juraj Dulík, Ing. Peter Florek,  Martin Hurák, Patrik Kubolek, Bc. 

Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel 

Proti 0  

Zdržal sa 1 Ing. Miroslav Benian 

 

 

 

 

 



9. Monitorovacia správa o plnení rozpočtu obce k 30.6.2020 

    P. starosta oboznámil s Monitorovacou správou o plnení rozpočtu obce k 30.6.2020.  

Ing. Peter Florek sa spýtal na koľko percent sa čerpá rozpočet. P. starosta mu odpovedal, že 

k 30.6.2020 sú výdavky  na úrovni 26%.  

 

Uznesenie č. 98/2020 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Monitorovaciu správu o plnení rozpočtu obce 

k 30.6.2020 

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, Ing. Peter Florek,  Martin 

Hurák, Patrik Kubolek, Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel,  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

10. Úprava rozpočtu ZŠ s MŠ na rok 2020 

     P. starosta odovzdal slovo p. riaditeľovi, aby sa k úprave rozpočtu vyjadril. Informoval, že 

z dôvodu prerušenia vyučovania počas pandémie a v súvislosti s poskytnutou dotáciou pre 

MŠ  sa nevyčerpali finančné prostriedky vo výške  l3.052 EUR, o ktoré navrhuje upraviť 

výšku príspevku od zriaďovateľa.  

 

Uznesenie č. 99/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Úpravu rozpočtu ZŠ s MŠ na rok 2020 podľa 

priloženej prílohy. 

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, Ing. Peter Florek,  Martin 

Hurák, Patrik Kubolek, Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

11. Schválenie zmlúv o prenájme priestorov v ZŠ s MŠ  

     V tomto bode sa vyjadril p. riaditeľ, ktorý informoval o prenájme priestorov, kde   

predložil návrh na schválenie nájomných zmlúv v školskom roku 2020/2021 a to:  pre ZUŠ 

Pierot  - Z 19/20 vo výške 284,40 EUR mesačne, ZUŠ Jánoš – Z 18/20 vo výške 94,50 EUR 

mesačne – výpočet podľa vyučovacích hodín. Bufet – Z 20/20 vo výške 27,50 EUR mesačne 

podľa prenajatej plochy a CVČ v ZŠ – Z 21/20 vo výške 30 EUR podľa vyučovacích hodín. 

Ing. Miroslav Benian sa spýtal, či sa niečo zmenilo (zvýšilo) na prenájme. Na čo p. riaditeľ 

odpovedal, že podľa počtu hodín sa to odvíja, ak je vyšší počet hodín suma sa zvyšuje. 

V závere požiadal doplniť do VZN možnosť úpravy výšky nájmu v prípadoch  prerušenia  

vyučovanie z dôvodov mimoriadnych udalostí.  P. starosta odpovedal, že keď sa bude 

novelizovať VZN o nájme nebytových priestorov, tak sa tento návrh  zohľadní. 

  

Uznesenie č. 100/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zmluvy o prenájme priestorov v ZŠ s MŠ Lokca, 

Školská 71/3, 029 51 Lokca  

ZUŠ Pierot 284,40 EUR / mesiac 

ZUŠ Jánoš    94,50 EUR / mesiac 

Bufet             27,00 EUR / mesiac 

CVČ v ZŠ     30,00 EUR / mesiac                 



Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, Ing. Peter Florek,  Martin 

Hurák, Patrik Kubolek, Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

12. Združenie obci pre rozvoj cestovného ruchu na Orave – schválenie príspevku  

     P. starosta informoval, že pokračuje príprava projektu cyklotrasy Lokca - Oravská Lesná. 

Bolo vykonané geodetické zameranie a nasleduje spracovanie projektovej dokumentácie pre 

územné rozhodnutie.  Z uvedeného dôvodu je  potrebné schváliť príspevok pre združenie, 

z ktorého sa budú hradiť náklady spojené s projektovou prípravou. Na VZ združenia bola 

navrhnutá suma 2 € na obyvateľa, čo predstavuje sumu 4.716 EUR.    

 

Uznesenie č. 101/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje príspevok pre Združenie obcí pre rozvoj cestovného 

ruchu na Orave vo výške 4.716 EUR 

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, Ing. Peter Florek,  Martin 

Hurák, Patrik Kubolek, Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel,  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

 

13. Voľba členov rady ZŠ s MŠ Lokca  

      P. starosta informoval poslancov, že uplynulo volebné obdobie členov rady školy z radov 

poslancov. Požiadal doterajších členov rady o vyjadrenie,  či majú záujem opätovne 

kandidovať do rady školy.  Poslanci, ktorí doteraz pracovali v rade školy sa vyjadrili , že áno. 

Starosta informoval, že tiež poslanec Ing. Eugen Vajdiar prejavil záujem o členstvo v rade 

školy. Keďže neboli podané ďalšie návrhy, starosta dal hlasovať.  

 

Uznesenie č. 102/2020 

Obecné zastupiteľstvo volí členov rady školy ZŠ Lokca z radov poslancov: 

MUDr. Michala Prádela 

Ing. Juraja Dulíka  

Patrika Kubolka 

Ing. Eugena Vajdiara 

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 6 Ing. Juraj Dulík, Ing. Peter Florek,  Martin Hurák, Patrik Kubolek, Bc. 

Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel  

Proti 0  

Zdržal sa 1 Ing. Miroslav Benian 

 

 

 

 

 



14. Úprava poplatku za užívanie Domu smútku  

      P. starosta informoval, že doteraz vykonával práce v dome smútku p. Štefan Dvorštiak, 

ktorý ukončil činnosť zo zdravotných dôvodov. Z uvedeného dôvodu, je potrebné zabezpečiť 

správu domu smútku, s čím súvisí aj odmena pre zamestnanca, ktorý bude túto činnosť 

vykonávať. Starosta navrhol úpravu poplatku za užívanie DS tak, aby bola pokrytá aspoň časť 

nákladov na pracovníka.  MUDr. Michal Prádel a Ing. Juraj Dulík navrhujú sumu 25 EURO 

počas pobytu v dome smútku. Ing. Florek sa spýtal, či by obec platila z tejto sumy aj odvody, 

načo mu p. starosta odpovedal, že áno, aj keď to nepokryje všetky náklady ale aspoň časť 

nákladov. Ešte p. starosta informoval, že do domu smútku sa zakúpilo nové chladiarenské 

zariadenie, ktorého nákup bol schválený OZ. Ing. Július Dulík informoval, že o staré 

chladiarenské zariadenie má záujem p. Ján Krušinský z pohrebných služieb Námestovo, ktoré 

by aj odkúpil v sume 50 EUR.    

 

Uznesenie č.103/2020            

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje poplatok za Dom smútku vo výške 25 EUR za celý čas 

pobytu v dome smútku.  

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za  Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, Ing. Peter Florek,  Martin 

Hurák, Patrik Kubolek, Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

Uznesenie č.104/2020            

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje odpredaj starého chladiarenského zariadenia z domu 

smútku vo výške 50 EUR pre p. Jána Krušinského – Pohrebné služby Námestovo  

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, Ing. Peter Florek,  Martin 

Hurák, Patrik Kubolek, Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

15. Žiadosti občanov  

- žiadosť p. Simony Masničákovej, Michala Slovíka a Vladimíra Lipničana o rozšírenie 

vodovodnej a kanalizačnej prípojky v časti obce Podkošariská.  

P. starosta sa vyjadril, že je potrebné dať urobiť projekt (voda, kanál, miestna komunikácia) 

pre územné rozhodnutie a následne sa bude vec  riešiť aj so stavebníkmi a vodárenskou 

spoločnosťou.  

 

Uznesenie č. 105/2020      

Obecné zastupiteľstvo súhlasí s vypracovaním projektovej dokumentácie na celé územie 

lokality Podkošariská   

Hlasovanie: 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, Ing. Peter Florek,  Martin 

Hurák, Patrik Kubolek, Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel  

Proti 0  

Zdržal sa 0  



 

- žiadosť Ing. Miroslava Kišša a manž. Martiny o pridelenie nájomného bytu. 

 

Uznesenie č. 106/2020 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť Ing. Miroslava Kišša  o pridelenie 

nájomného bytu s tým, že bude zaradený do poradovníka z dôvodu, že obec toho času 

nemá voľný byt.    

Hlasovanie: 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, Ing. Peter Florek,  Martin 

Hurák, Patrik Kubolek, Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel,  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

- žiadosť p. Jany Tarkuličovej o pridelenie nájomného bytu. 

 

Uznesenie č. 107/2020 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Jany Tarkuličovej  o pridelenie 

nájomného bytu s tým, že bude zaradená do poradovníka z dôvodu, že obec toho času 

nemá voľný byt.    

Hlasovanie: 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, Ing. Peter Florek,  Martin 

Hurák, Patrik Kubolek, Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

- žiadosť p. Pavla Lachmana  o pridelenie obecného  bytu. 

 

Uznesenie č. 108/2020 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p.  Pavla Lachmana o pridelenie 

obecného bytu s tým, že bude zaradený do poradovníka z dôvodu, že obec toho času 

nemá voľný byt.    

Hlasovanie: 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, Ing. Peter Florek,  Martin 

Hurák, Patrik Kubolek, Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

-  žiadosť p. Renáty Frančákovej  o ukončenie nájomnej zmluvy dohodou. 

    

Uznesenie č. 109/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje ukončenie nájomnej zmluvy na prenájom  bytu 

v bytovom dome 274/2 , byt č. 3 ku dňu 31.10.2020 uzavretej s p. Renátou Frančákovou 

Hlasovanie: 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, Ing. Peter Florek,  Martin 

Hurák, Patrik Kubolek, Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel 



Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

   P. starosta informoval, že v poradovníku o pridelenie bytov je p. Mária Dulovcová a tiež bol 

v poradovníku p. Jozef Belica 

Hlasovanie: 

Uznesenie č. 110/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prenájom obecného bytu v bytovom dome 274/2 byt č.3 

p. Márii Dulovcovej 

Hlasovanie: 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, Ing. Peter Florek, Martin 

Hurák, Patrik Kubolek, Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

Uznesenie č. 111/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prenájom obecného bytu v bytovom dome 244/2  

p. Jozefovi Belicovi 

Hlasovanie: 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, Ing. Peter Florek, Martin 

Hurák, Patrik Kubolek, Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

     P. starosta informoval o návrhu zmluvy Bc. Jany Remeňovej na prenájom nebytových 

priestorov, ktorý jej bol schválený od 1.9.2020 do 31.8.2025. Bc. Jana Remeňová navrhuje 

zmenu nájmu, a to od 1.1.2021 do 31.12.2025, z dôvodu rozsiahlych stavebných úprav, ktoré 

je nutné vykonať v priestoroch. Taktiež žiada doplniť do zmluvy právo prednostného nájmu 

po ukončení platnosti zmluvy. Návrh na úpravu nájmu podal Ing. Peter Florek, aby sa urobil 

kompromis a nájom schváliť od 1.11.2020.  

  

Uznesenie č. 112/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prenájom nebytových priestorov v budove  

Zdravotného strediska s. č. 274, k.ú. Lokca pre p. Janu Remeňovú  za účelom  

poskytovania zdravotnej starostlivosti v oblasti dentálnej hygieny od 1.11.2020. Zároveň 

schvaľuje doplnenie nájomnej zmluvy o právo prednostného nájmu po ukončení  doby 

nájmu. 

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, Ing. Peter Florek, Martin 

Hurák, Patrik Kubolek, Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

      P. starosta prečítal žiadosť OŠK Lokca futbalový oddiel o úpravu futbalového ihriska 

a štadióna. Navrhol k žiadosti zabezpečiť  jednoduchú projektovú dokumentáciu alebo 

rozpočet a následne rozhodnúť o postupe prác. 



  

Uznesenie č. 113/2020 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť OŠK Lokca futbalový oddiel o úpravu 

futbalového ihriska a štadióna. 

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, Ing. Peter Florek, Martin 

Hurák, Patrik Kubolek, Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

    

Uznesenie č. 114/2020 

Obecné zastupiteľstvo ukladá stavebnej komisii vykonať ohliadku k žiadosti OŠK 

Lokca futbalového oddielu o úpravu futbalového ihriska a štadióna. 

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, Ing. Peter Florek, Martin 

Hurák, Patrik Kubolek, Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

    

      P. starosta informoval o sťažnosti p. Jána Maslana, ktorá sa týka stavebného úradu aj obce 

Lokca ohľadne autoumývarne. Navrhol, aby sa zriadila komisia, ktorá bude sťažnosť riešiť. 

Komisia bude zostavená z členov stavebnej komisie a poslanca Ing. Miroslava Beniana.     

 

Uznesenie č. 115/2020 

Obecné zastupiteľstvo zriaďuje komisiu na riešenie sťažnosti p. Jána Maslana, bytom 

Lokca, Brezová 490/28 v zložení:  

Ing. Eugen Vajdiar 

Ing. Juraj Dulík  

Patrik Kubolek 

Ing. Miroslav Benian  

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 6 Ing. Juraj Dulík, Martin Hurák, Ing. Peter Florek, Patrik Kubolek, Bc. 

Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel 

Proti 0  

Zdržal sa 1 Ing. Miroslav Benian 

    

16.Rôzne  

     P. starosta informoval, že je možnosť požiadať z MF SR o návratnú finančnú bezúročnú 

pôžičku vo výške 53.000 EUR z dôvodu výpadku podielových daní počas pandémie.  

 

 

Uznesenie č. 116/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť o návratnú finančnú výpomoc vo výške 53.000 

EUR. 

Hlasovanie : 

Prítomní 7  



Za 7 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, Martin Hurák, Ing. Peter 

Florek,  Patrik Kubolek, Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

       P. starosta informoval o rekonštrukcii kultúrneho domu, kde je potrebné začať verejné 

obstarávanie, ak chceme rekonštrukciu uskutočniť počas mesiacov február - máj 2021, kedy 

nie sú naplánované žiadne akcie.  

Uznesenie č. 117/2020 

Obecné zastupiteľstvo súhlasí so začatím verejného obstarávania na rekonštrukciu KD.   

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, Martin Hurák, Ing. Peter 

Florek,  Patrik Kubolek, Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

     P. starosta informoval o komíne SEZ, ktorý je  prenajatý, že podľa predbežného statického 

posudku je potrebné vykonať  rekonštrukčné práce.  Firma TELECOM  sa obrátila na obec so 

žiadosťou  o zvolanie spoločného stretnutia zainteresovaných strán, ktoré by sa mali 

spolupodieľať na uvedených prácach.    

     P. starosta informoval, že JUDr. Jana Fejová sa vzdala mandátu poslanca, pričom  bola 

predsedníčkou komisie KOVP a tiež bola OZ poverená zvolávať zasadnutia. Z toho dôvodu  

je potrebné zvoliť nového predsedu komisie a poveriť poslanca na zvolanie obecného 

zastupiteľstva. Zároveň je potrebné  zaradiť nového poslanca do komisie.  

Uznesenie č. 118/2020 

Obecné zastupiteľstvo odvoláva JUDr. Janu Fejovú z funkcie predsedu komisie KOVP 

a z poverovania zvolávaním a vedením zasadnutí obecného zastupiteľstva v prípadoch  

podľa § 12 ods. 2 prvá veta, ods. 3 tretia veta, ods. 5 tretia veta a odst. 6 tretia veta 

zákona  č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.  

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, Martin Hurák, Ing. Peter 

Florek,  Patrik Kubolek, Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

     P. starosta navrhol za predsedu komisie KOVP Ing. Miroslava Beniana a navrhol  poslanca 

Bc. Ľuboša Lokaja za člena uvedenej komisie.   

Uznesenie č. 119/2020 

Obecné zastupiteľstvo volí za predsedu komisie KOVP Ing. Miroslava Beniana a za 

člena Bc. Ľuboša Lokaja.  

Hlasovanie : 

Prítomní 7  



Za 5 Ing. Juraj Dulík, Martin Hurák, Ing. Peter Florek, Bc. Ľuboš Lokaj, 

MUDr. Michal Prádel 

Proti 0  

Zdržal sa 2 Ing. Miroslav Benian, Patrik Kubolek, 

  

Uznesenie č.120/2020            

Obecné zastupiteľstvo poveruje poslanca MUDr. Michala Prádela, zvolávaním 

a vedením zasadnutí obecného zastupiteľstva v prípadoch  podľa § 12 ods. 2 prvá veta, 

ods. 3 tretia veta, ods. 5 tretia veta a odst. 6 tretia veta zákona č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.  

Hlasovanie: 

Prítomní 7  

Za 5 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, Ing. Peter Florek,  Martin 

Hurák, Patrik Kubolek, Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel,  

Proti 0  

Zdržal sa 2 Ing. Miroslav Benian, MUDr. Michal Prádel 

 

P. starosta informoval, že OZ schválilo odkúpenie pozemkov od p. Márie Maťugovej a p. 

Júliusa Vošku. Z dôvodu chybne uvedenej  výmery pozemku je potrebné uvedené uznesenie 

opraviť. Preto navrhol pôvodné uznesenie zrušiť a prijať nové.  

 

Uznesenie č. 121/2020 

Obecné zastupiteľstvo ruší uznesenie č. 13/2020 zo dňa 14.2.2020.   

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, Martin Hurák, Ing. Peter 

Florek,  Patrik Kubolek, Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

Uznesenie č. 122/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje odkúpenie pozemkov parc.č.  E-KN č. 600- orná pôda 

o výmere 171 m2 a parc.č. E-KN 601/1 – orná pôda o výmere 194 m2 od vlastníkov p. 

Márie Maťugovej a p. Júliusa Vošku v cene 20 EUR/ m2.  

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, Martin Hurák, Ing. Peter 

Florek,  Patrik Kubolek, Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

17.Diskusia,  
V diskusii vystúpil: 

- Ing. Július Dulík, ktorý informoval poslancov, ohľadne stavebného pozemku pri 

družstve, že prejavil záujem o pozemok p. Pavol Dendis, ktorý by zamenil pozemok 

za pozemok pri detskom ihrisku v centre obce. 



- Ing. Peter Florek sa spýtal, či v projekte na cestu v Láne boli obrubníky len po jednej 

strane a v akom štádiu riešenia je družstevná cesta, kde ide stavať bytovky p. Dušan 

Klobučník? 

P. starosta odpovedal, že cesta je zrealizovaná v zmysle projektovej dokumentácie, 

obrubníky sú osadené jednostranne,  tak aby zachytávali  dažďovú vodu a túto 

odvádzali do kanalizácie. Na prevod pozemku bola podaná žiadosť na Slovenský 

pozemkový fond.  

     -      MUDr. Michal Prádel sa spýtal, či je už nástupca po detskej lekárke MUDr.  

            Topoľančíkovej.  P. starosta odpovedal, že lekárka, ktorá má záujem o ambulanciu má  

            robiť atestáciu niekedy v marci 2021. 

P. starosta informoval o prácach na miestnej komunikácii na ulici Bazová.  

     -      Ing. Miroslav Benian informoval, že občania obce majú záujem o zriadenie  

            bankomatu v obci. 

            Ďalej sa spýtal kedy sa dokončí chodník ku autobazáru.  P. starosta mu odpovedal, že  

            projektová dokumentácia  je hotová a ak sa schvália finančné prostriedky v rozpočte 

obce môže sa realizovať aj budúci rok. Ing. Miroslav Benian tiež upozornil na 

parkovanie vozidiel z firmy LAMINO a DREVOEFEKTU aj p. Jána Opálku. V závere 

informoval, že je požiadavka od občanov umiestniť stojan na bicykle pri autobusovej 

zastávke. MUDr. Michal Prádel podotkol, že sa môže umiestniť na obecný pozemok. 

              

 

 

18. Záver  
      Nakoľko program schôdze bol vyčerpaný, starosta obce zasadnutie obecného 

zastupiteľstva ukončil a poďakoval všetkým prítomným za účasť. Z rokovania obecného 

zastupiteľstva bol zhotovený kamerový záznam, ktorý je uložený na OcÚ v Lokci. 

 

 

 

 

Overovatelia: 1. Bc. Ľuboš Lokaj  

                        2. MUDr. Michal Prádel 

                                                                                                  Ing. Miroslav Valčičák   

                                                                                                            starosta obce 

                                                                                                      

                                                                                                         Ing. Július Dulík  

Zapísala: Mgr. Vlasta Jančigová                                                        prednosta OcÚ 
 

 

 

 


